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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen hatással van az országos védőnői állományra a 
védőnői ellátás önkormányzatoktól történő átvétele?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A védőnői  szolgálat  minősége egy adott  településen alapvetően meghatározza,  hogy a lakosság
mennyire érezheti család- és gyermekbarátnak a lakóhelyét. Ebből kifolyólag látnunk kell, hogy egy
jelentősebb kormányzati intézkedés milyen hatással van erre a fontos közszolgáltatásra, ezért az
alábbi kérdésekkel fordulok Miniszter Úrhoz:
 
1.  2023.  január  1.  napján  összesen  hány,  szakképesítéssel  rendelkező  védőnőnek  állt  fenn
jogviszonya  a  magyarországi  települési  önkormányzatokkal,  illetve  önkormányzati
tulajdonú/fenntartású egészségügyi szolgáltatókkal?
2.  2023  első  félévében  összesen  hány,  szakképesítéssel  rendelkező  védőnőnek  szűnt  meg  a
jogviszonya Magyarországon?
3.  2023.  július  1.  napján  összesen  hány,  szakképesítéssel  rendelkező  védőnőnek  állt  fenn
jogviszonya magyarországi kórházakkal?
4.  Országos  szinten  jelenleg  hány,  szakképesítéssel  rendelkező  védőnő  jogviszonyának
megszüntetése van folyamatban, vagyis hányan töltik a felmentési, lemondási, illetve felmondási
idejüket?
 
Érdemi válaszát előre köszönöm!


